
 

 

HUVUDSATSER – kan stå för sig själv / verbet på andra plats / satsadverbialet efter första 

verbet / om huvudsatsen börjar med något annat än subjekt står satsadverbialet efter 

subjektet. (”Imorgon går jag antagligen dit.”) 

 

Bind ihop två huvudsatser  

 

Och 

Eller 

Men 

Utan 

För 

Så 

 

Upprepa inte subjektet om verbet kommer direkt efter och/eller/men/utan  

”Hon ska sola och bada.” 

 

Om du inte stoppar något mellan ordet och / eller samt ett verb – då upprepar du subjektet! 

”Hon ska sola och SEN ska hon bada.” 

 

För… 

Så… 

 

Om du binder två huvudsatser med orden för  eller  så skrivs subjektet i båda huvudsatserna.  

 

Hon ska inte resa för hon har inga pengar.  

 

Jag har inte kul så jag ska hem.  

 

 

BISATSINLEDARE 

 

att,  

eftersom, därför att, så att, för att,  

fastän, även om, ifall,  

innan, förrän, tills, medan,  

när, var, vart, varifrån, hur, varför,  

vad (som), vem (som), vilken (som), vilket (som), vilka (som),  

som, vars,  

där, dit 

 

I en huvudsats kommer satsadverbialet efter verbet – Jag vill inte. 

I en bisats kommer satsadverbialet före verbet – Eftersom jag inte vill, … 

Satsadverbial 

 

Inte, alltid, antagligen, förmodligen, nog, bara, ibland, ofta, kanske, absolut, alltså, egentligen, 

faktiskt, gärna, möjligtvis, naturligtvis, troligtvis, säkert, tydligen, slutligen, vanligen… 


